
Grundejerforeningen Jægervangen 
Til grundejerforeningens medlemmer. 

Vi har nu fornøjelsen at kunne indkalde 7l ordinær generalforsamling  

Mandag den 6. marts 2023 kl. 19:00 

I Hollænderhallen, 1. sal i mødelokale 3-4.  

Dagsorden 7l Generalforsamlingen er som følger: 

1. Valg af dirigent 
2. Valg af referent 
3. Afstemning om godkendelse af bestyrelsens beretning for 2022 
4. Afstemning om godkendelse af regnskabet for 2022 
5. Afstemning om godkendelse af budgeKorslaget for 2023 
6. Valg: 

a. NæsKormand (Tage Lotz, genops7ller) 
b. Kasserer (Ruth Nielsen, genops7ller) 
c. Best. Medlem (Allan Nyhuus, genops7ller)  
d. Best. Suppl. (Morten Høegh) 
e. Revisor (Anne Kongshede, genops7ller) 
f. Revisor Suppl. (Tove Mejnertsen, genops7ller) 

7. Behandling af indkomne forslag – se vedlagt 
8. Eventuelt  

E]er generalforsamlingen byder foreningen på lidt hyggeligt samvær, hvor der vil blive serveret 
smørrebrød m.v. 

Af hensyn 7l arrangementet bedes man 7lmelde sig senest den 27. februar 2023 7l Ruth Nielsen 
på tlf: 32 53 64 49. 

Bestyrelsen håber at så mange som muligt vil deltage. 

Med Venlig Hilsen 
Bestyrelsen i Grundejerforeningen Jægervangen 



Forslag fra Anja Ibsen & Nepo Goldman-Piculell s;llet via mail ;l bestyrelsen 2/12 2022 

Vores store fællesareal er på mange måder skønt - men også meget friseret! 
Når vi har så stort et område er det også vores ansvar at give bare lidt 7lbage 7l naturen. 
 
Hvis vi vælger at lade en bræmme stå uberørt langs kanten af vores parceller, vil vi give naturen 
plads 7l at udfolde sig 7l glæde for biodiversiteten. 
Deae vil også højne vores oplevelse af området, som i dag virker lidt gold. 
 
Derfor foreslår vi, at der IKKE bliver slået græs i en bræmme langs parcellerne hele vejen rundt. 
De husstande, der ligger ud 7l fællesarealet, kan så (hvis de vil) selv slå en s7 fra deres baghave ud 
7l resten af fællesarealet. 
(Vores ihærdige græsslånings-traktor vil sørge for åbne passager 7l indgangene fra vejene). 
 
Bræmmens bredde skal selvfølgelig diskuteres, men som udgangspunkt bør vi først vedtage om der 
overhovedet er interesse for en "natur-bræmme”. 
Hvis der er opbakning 7l deae, kan vi stemme om den skal være 5, 10, 15 eller måske 20 meter 
bred? 
 
Uanset hvilken bredde vi vælger, vil der stadig være et kæmpe område 7lbage, hvor der kan spilles 
fodbold, holdes fester osv. 
 
 
Med venlig hilsen, 
 
Anja Ibsen & Nepo Goldman-Piculell 
Lodsvænget 15


